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在线阅读本书

Shelley's short, prolific life produced some of the most memorable and well-known
lyrics of the Romantic period. But he was also the most radical writer in the English
literary tradition of his day, a fiery political visionary committed to social change and
progress. The generous selection in this volume represents the wide range of his
writing, both poetry and prose. Arranged chronologically, the accompanying
introductory essays set Shelley's works in their historical, social and political context.
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评论

2010年开始读，断断续续终于大致读完了，读后却越来越觉得隔膜失望，可能七年之
后，不喜欢雪莱的风格了吧
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书评

很便宜，当然纸和装订也不怎么样 但是雪莱的诗啊，真的是喜欢
充沛的感情，淡淡的忧郁，个人的品格，意象中典雅的美感 一瞬间就能抓住人
很便宜，当然纸和装订的只来能也不怎么样 但是雪莱的诗啊，真的是喜欢
充沛的感情，淡淡的忧郁，个人的品格，意象中典雅的美感 一瞬间就...  
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